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Hallituksen kokous 10/2012

Aika 29.10.2012 klo 18:00

Paikka Veräjäkallionkatu 1 B17, 02650 Espoo

Läsnä Esko Sohlo, puheenjohtaja 
Jussi Kairi, varapuheenjohtaja
Kristian Thomasson, jäsen
Tapio Niemelä, jäsen

1. Kokouksen avaus, laillisuus ja päätösvaltaisuus
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 18:00. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

2. Työjärjestyksen hyväksyminen
Kokouskutsun mukana tullut esityslista (liite 1) hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.

3. Edellisen kokouksen tehtävälistan läpikäynti
Kaikki kokouksen 9/2012 tehtävät todettiin suoritetuiksi.
a) Miten taloyhtiö voi rajata vastuuta perustasosta poikkeavien vesi- ja viemärikalusteiden osalta?   
b) Tannisen kutsu turvallisuusiltaan.  Tanninen ei ollut päässyt osallistumaan Tapiolan Lämmön järjestämään 
turvallisuusiltaan. 

4. Talousseuranta ja budjettitilanne
Päätettiin, että Tapiolan Lämmön tuottamat kuluraportit jaetaan koko hallitukselle.  

Isännöitsijän tulee päättää, annetaanko koko hallitukselle  yhteiset vai henkilökohtaiset tunnukset Tapiolan 
Lämpö – Asiointi palveluun  ostolaskujen katselua varten.  Tapiolan Lämpö on ilmoittanut, että ostolaskut 
päivitetään  Tapiolan Lämpö – Asiointi palveluun n. 3 kuukauden välein ilman erillistä pyyntöä.

Tapiolan Lämmön tulee  tehdä ehdotus hallitukselle mahdollisimman pian, miten kirjanpidollisesti 2012 
tilikauden huomattava tappio katetaan.

Päätettiin, että julkisivu -, parveke ja ikkuna& ovimaalausremontin suunnittelu- , valvonta- ja 
toteutuskustannukset katetaan pankkilainalla, jotta hoitovastike voidaan pitää 2013 aikana kohtuullisena. 

5. Info Kiinteistöliiton ”Energiaviisas asuintalo” koulutuksesta
Puheenjohtaja oli osallistunut Kiinteistöliiton järjestämään  ”Energiaviisas asuintalo” koulutukseseen 
marraskuussa.  Todettiin, että  eduskunnan on tarkoitus hyväksyä uudet korjausrakentamisen  ja 
energiatodistusmääräykset talven 2013 aikana.  Tämänhetkisten tietojen mukaan ne eivät aiheuta välittömiä 
toimenpiteitä taloyhtiössämme.  Puheenjohtaja järjestää hallitukselle linkit ko. aineistoon.

6. Info TL:n ”Isännöinnin kehittäminen” seminaarista 
Puheenjohtaja oli osallistunut Tapiolan Lämmön järjestämään Isännöinnin  kehittämisiltaan marraskuussa. 
Erityistä mielenkiintoa tapahtumassa herätti Isännöintiliiton kehityspäällikön esitys  ” Isännöinti 
murroksessako?” esitys sekä käydyt keskustelut.  

Isännöintiliiton kehityspäällikön esitys  ” Isännöinti murroksessako?”, jaetaan koko hallitukselle.
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7. Menossa olevat kunnossapitokorjaukset 

a) Salaojatarkastukset

Todetttiin, että salaojakaivojen korotuksia ei ole vielä tarkastettu. Kokouksen jälkeen Kari Nyström on 
tarkastanut kaikkien muiden patsi pation alla olevin  kaivojen korotukset ja todennut ne hyväksyttäviksi.  
Puheenjohtaja on pyytänyt Jaakolaa tarkastamaan kaivojen tilan.  

b) Kph-remontit

Todettiin, että hallitus on ennen kokousta sähköpostitse hyväksynyt työselityksen (liite 2) ja Rennod Oy:n 
valinnan urakoitsijaksi Teemu Englundin ehdotusten pohjalta.  

c)  Parvekkeden juuripellit

Päätettiin kiirehtiä Kari Nyströmiä tarkistamaan tehdyt korjaukset. Kokouksen jälkeen Kari Nyström on 
tarkastanut ko. korjaukset ja todennut ne hyväksyttäviksi.

8. Elementtisaumojen vaihto-, ikkunamaalaus- ja parvekeremontti
Kari Nyströmin ja puheenjohtajan valmistelema hankemäärittely ( liite 3) hyväksyttiin. 
 

9. Joustavat liitokset
Todettiin, että VDI Control Oy:n tekemä vesianalyysi ei tuottanut uutta tietoa liitosten uusimisen 
kiireellisyyteen.  Sen sijaan VDI Control Oy/ Laitinen suositteli liitosten uusimista mahdollisimman pian niihin 
liittyvän vesivuotoriskin takia.  Hän suositteli verkoston pesua ja samalla tarkistaa termostaattien kunto sekä 
paisuntajärjestelmän kunto ja säätää/varmistaa paisunta-astian tilavuus sekä esipaineiden säätö ja tilavuus. 
Pesemällä verkostosta poistuu korroosion aiheuttama ruoste sekä muu sakka, joka voi osaltaan haitata 
toimilaitteita (termostaatteja/linjasäätöventtiilejä ym), lisäksi pesulla passivoidaan verkoston 
lämmönsiirtopinnat ja täten korroosioriski tulevaisuudessa vähenee oleellisesti.

Päätettiin, että puheenjohtaja on yhteydessä Kiinteistöliiton LVI-asiantuntija Laksolaan mahdollisten 
lisäohjeiden saamista varten.

Päätettiin, että joustavien liittimien uusiminen siirretään harkittavaksi uudelleen 2013 budjetin yhteydessä.

10. Pelastussuunnitelma
Tapio Niemelä on ollut mukana Tapiolan Lämmön järjestämässä turvallisuusillassa.  Pelastusuunnitelman 
pohjaksi Tapio tekee turvallisuuskyselyn osakkaille ja asukkaille.

11. Huolto- ja hoito-ohjelma
Kiinteistöhuolto Jaakola/ Erik Tistelgrenin lupaulta tehdä uusi Huolto- ja hoito-ohjelman  templeta on 
pudonnut pohja pois hänen siirtyessään toisen työnantajan palvelukseen.  Tapiolan Lämpö on luvannut 
korvausta vastaan tuottaa tarvittavan sisällön Huolto- ja hoito-ohjelmaan.

Päätettiin, että kustannusten säästämiseksi puheenjohtaja valmistelee taloyhtiömme Huolto- ja hoito-
ohjelman  niin pitkälle kuin hänen osaamisensa riittää.  Jatkosta hallitus päättää sitten erikseen. 

12. Taloyhtiön uudet nettisivut
Käytiin läpi Kiinteistöliiton jäseyhtiöilleen korvauksetta kättöön tarjoama nettisivusto, jonka puheenjohtaja oli  
muokannut taloyhtillemme sopivaksi.  Ko. sivusto hyväsyttiin pienin korjauksin julkastavaksi osakkaiden 
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käyttöön.  Todettiin, että sivusto sisältää myös asukkaiden huolto-, hoito- ja remonttiohjeet. Sekä 
taloyhtiömme voimassaolevat sopimukset.

Kristian ilmoittaa mailitse uudesta nettisivustosta niille osakkaille ja asukkaille, joiden sähköpostiosoite on 
hänen tiedossaan.  Puheenjohtaja järjestää asukkaiden huolto-, hoito- ja remonttiohjeiden paperivesion 
postituksen muille osakkaille ja asukkaille.

13. Hyväksyttävien vesi- ja viemärikalusteiden määrittäminen 
Puheejohtaja oli keskustellut asiasta Kiinteistöliiton lakimiehen kanssa.  Taloyhtiön vastuun rajaaminen 
perustasosta poikkeavien vesi- ja viemärikalusteiden osalta on mahdollista vain, jos rajaus on määritelty 
yhtiöjärjestyksessä.  Päätettiin, että tältä osin yhtiöjärjestystä ei lähdetä toistaiseksimuuttamaan.

14.  Osakkaiden märkätilaremonttiehdot
Puheenjohtaja täydentää Kari Nyströmin keväällä valmisteleman ehdotuksen hallitukselle kommentoitavaksi 
sähköpostitse.

15. Muut asiat
Puheenjohtaja tekee selvityksen, mitä avaimia taloyhtiössämme on olemassa ja keiden hallussa ne ovat. 

16. Seuraava kokous
Pidetään uuden vuoden jälkeen.  Ajankohta päätetään erikseen.

17. Kokouksen päättäminen
Kokous päätettiin klo 21.00

Esko Sohlo Jussi Kairi Tapio Niemelä
puheenjohtaja varapuheenjohtaja jäsen

Kristian Thomasson
                                                             jäsen


